
JORNADA DE PORTES OBERTES 

CA L’ANITA
DISSABTE, 01/12/2012
DE 10 A 14 H i DE 16 A 19 H

Aquesta acció ha estat subvencionada pel Servei d'Ocupació de Catalunya, dins el Projecte "Treball als barris



Avui obrim l’edifici de l’antic Estanc de la Punta, ca l’Anita
de l’Estanc, i ho fem en una jornada que vol ser el co-
mençament d’una veritable política de participació ciu-
tadana perquè els temps han canviat i cal que, en els
temes cabdals, es pugui saber l’opinió de la major part
de la ciutadania. Volem continuar construint Roses i ho
volem fer plegats.

Per a estrenar-nos, us plantegem la visita a ca l’Anita de
l’Estanc. Posteriorment, us agrairem que contesteu
aquesta enquesta. Amic o amiga visitant, a continuació
et plantegem un seguit de consideracions i, lògicament,
et demanem que ens en donis la teva opinió. 

L’any 2008, la senyora Anna Marés i Godo va fer donació
de la casa on ara s’ha construït aquest edifici. Ho va fer
amb tota la generositat i amb molt poques condicions,
que varen ser transmeses per les seves marmessores,
la senyora Pola Coll i la senyora Flora Rigau. Ambdues
indicaren de forma clara que la senyora Anna Marès
volia que l’edifici fos anomenant l’Estanc de la Punta, en
record del negoci que havia regentat tants i tants anys.
Una vegada canviat l’ús, volia que, al menys els  baixos
fossin dedicats a sala d’exposicions. 

Quan es va projectar aquest edifici es va obviar la com-
plicada situació econòmica a la qual la crisi econòmica
ens havia abocat, cosa que va comportar un projecte i un
tipus de construcció que en fa costós el manteniment.
Ara, quan hem de prendre la decisió de quin ús donar a
aquest espai, cal que tinguem molt en compte què i com
s’ha de fer.  

La façana no ha deixat indiferent ningú, pel seu disseny,
la seva execució i per la seva ubicació. Se n’ha parlat, i
molt, i se’n ha dit de totes. Per altra banda, per deter-
minar-ne la conveniència o la funcionalitat, cal visitar
l’interior de l’edifici i veure com afecta les dependències.   
Us demanem que deixeu la vostra opinió sobre aquests
fets puntuals, ja que el vostre parer és important. 

Govern Municipal de Roses

1 2 3

ENQUESTA

� Home             � Dona     
� 18-25 anys     � 26-40 anys     � + de 40 

1 | Veieu correcte respectar la voluntat de la Senyora
Anna Marés, redistribuint la planta baixa per a con-
vertir-la en una sala d’exposicions amb possible am-
pliació a la primera planta alta?

� SI                     � NO

2 | Havent vist la distribució de la resta de plantes, se-
gona, tercera i quarta, i sense oblidar el cost que re-
presenta el manteniment i el personal responsable
que cal, a quins usos creieu que s’haurien de dedicar
les plantes superiors?

...............................................................................................

Respecte a la façana, senyaleu la millor solució:

� 1| Deixar la façana com està. Cost nul

� 2| Retirar totes les plaques. Cost 60.000 2 aprox. 

� 3| Retirar un determinat nombre de plaques a fi 
d’aconseguir obertures que permetin visibilitat i
il·luminació natural. Cost 20.000 2 aprox. 

Explicació d’aquesta butlleta:
- S’ha d’entregar a la sortida de la visita.
- Respectar la norma: una persona–un vot | un visitant–una butlleta. 
- Per opinar cal visitar l’edifici durant la jornada.


